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Zápis ze schůze Představenstva eFDrive 

27. 01. 2025 – klubovna eFDrive 

Zápis provedli Milan Kolář, Eliška Kadlčková a Martin Štekl. 

Začátek zasedání: 18:03 

Schůzi vede Martin Štekl. 

Přítomni z Představenstva: 

Martin Štekl („Marťas“), Michal Trs („Míša“), Eliška Kadlčková („Eliška“), 
Milan Kolář („Milan“), Tomáš Seidl („Tomáš“). 

Hosté: 

David Thuma („Thumič“), Jakub Ťukal („Ťuky“), Adam Hlubuček („Adam“), Barbora 
Goláňová („Barča“), Bedřich Budinský („Béďa“), Jan Fiala („Honzík“). 

1) Schválení programu schůze 

Program schůze 

1) Schválení programu schůze 
2) Schválení zápisu z minulé schůze 
3) Na lyžák s eFDrivem! 
4) Akce na letní semestr 
5) UZEL 2025 
6) Delegát a zástupce delegáta do Parlamentu SU 
7) Různé 

Marťas: (vítá všechny na schůzi za zvuku Pražců) 

Milan: Schvalujeme program v tomto znění. (čte program) 

Barča: Nešel by přesunout bod SU na dříve? 

David: Věci SU se řeší zásadně po půlnoci. 

Milan: Tak co s bodem SU? 

Marťas: Přehodíme na třetí pozici. 
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Upravený program schůze 

1) Schválení programu schůze 
2) Schválení zápisu z minulé schůze 
3) Delegát a zástupce delegáta do Parlamentu SU 
4) Na lyžák s eFDrivem! 
5) Akce na letní semestr 
6) UZEL 2025 
7) Různé 

Marťas: Souhlasíte s programem schůze zaslaným po zasílací lhůtě? 

Usnesení č. 2025-1-1 

Představenstvo eFDrive schvaluje upravený program schůze. 

Upravený program schůze 

1) Schválení programu schůze 
2) Schválení zápisu z minulé schůze 
3) Delegát a zástupce delegáta do Parlamentu SU 
4) Na lyžák s eFDrivem! 
5) Akce na letní semestr 
6) UZEL 2025 
7) Různé 

OHP: 4, 4:0:0 – Usnesení bylo přijato. 

2) Schválení zápisu z minulé schůze 

Marťas: Schvalujeme zápis z minulé schůze 21. 11. 2024, který zapisoval Milan. 
Můžu tě poprosit o promítnutí? 

Milan: Bylo 5 připomínek, opravil jsem dneska před schůzí, promítám 
opravenou verzi z disku Představenstva. 

Marťas: Máte někdo další námitky? 

18:09 přichází Eliška Kadlčková 

Milan: (prochází znovu zápis na Davidovu žádost) 

Míša: Milane, nejsou. 

Milan: Hlasujeme! 

Usnesení č. 2025-1-2 

Představenstvo eFDrive schvaluje zápis ze schůze Představenstva 21. 11. 2023. 

OHP: 5, 5:0:0 – Usnesení bylo přijato. 
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3) Delegát a zástupce delegáta do Parlamentu SU 

Marťas: Shrnu situaci. Podařilo se nám obhájit post delegáta v Parlamentu SU. 
Bylo to s drobnou komplikací, trochu nastal komunikační šum. 

Barča: Nemohla jsem hlasovat, protože mě Marťas delegoval nevhodným 
způsobem. Nějakým zázrakem jsme však dostali post delegáta 
v posledním třetím kole volby, i když jsme nemohli hlasovat. Takže místo 
máme. 

Marťas: Jak to vidíš s delegátem dále? 

Barča: Na únorovém Parlamentu SU nás zastoupím určitě, březnový je na hraně. 

Marťas: Dále by přebral Milan, pokud by souhlasil. 

Milan:  Já na Parlamenty chodit nadále chci, rád bych to dělal. Martine, ty bys byl 
zástupce delegáta? 

Marťas: Pokud se nenajde nikdo jiný, tak já bych dále zástupce byl. 

Míša: Zástupce by mohl dělat Béďa, protože bude v Belgii. 

Béďa: Já bych s tím URČITĚ souhlasil. (říká s ironickým nádechem) 

4) Na lyžák s eFDrivem! 

David: Já bych spíše navrhoval název UZEL Winter Edition. 

Milan: To rozhodně není žádná narážka, že? 

Míša: V rámci eFD budeme pořádat „Na lyžák s eFDrivem!“. Parta studentů 
vyjedeme na lyže a bude zábava. Je to nový koncept, uvidíme, jak to vyjde. 
Termín máme 20.2.-23.2., 17 účastníků zatím. 

Ťuky: Přijímáš ještě další účastníky? 

Míša: Máme 4 apartmány, stopnu to na 18. 

Béďa: Ale ještě je místo v autě, že? 

Míša: No samozřejmě, Béďo, (říká s ironickým nádechem) a do zápisu prosím. 

Míša: Mám dohodnutá zatím 3 auta, budou ale 4 auta, do kterých dáme věci a 
lyže. 

Ťuky, David a Míša diskutují nad počtem aut a (ne)dostatkem nákladního prostoru. 

Míša: Máme 4 parkovací místa u domu, proto 4 auta. 

David: Další auta bychom kdyžtak nechali na nádraží, v Sudetách, tam se to 
(ne)ztratí. Kdyžtak tam mají sběrný dvůr, tam bychom hledali. 

Marťas: Přemýšleli jsme nad kombinací: lyžování Velký Javor, Špičák (Ťukymu se 
nelíbí), jeden den túra. 
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Míša: Každý si bude operativně skipasy kupovat sám. 

Ťuky: A co Kuba Voříšek a běžky? 

Milan: Já si myslím, že se to nevleze, já bych to nepovoloval. 

Ťuky: Nebo si to může vzít sám vlakem, kdyby moc chtěl. 

Barča: Na kolik vás to vychází? 

Míša: Ubytování na 1500 Kč/osoba, skipas třídenní 3000 Kč/osoba, pokud 
bychom byli v Německu. Ještě bys něco dodal Milane? 

Milan: Dodáme něco k programu lyžáku? 

Marťas: Já bych to nechal jako překvapení, uvidíme, jak to dopadne. 

David: A co teda ty běžky, jaké bude stanovisko? 

Míša: Já bych to nechal tak, že to nabídnu jako možnost, ale musí si to vézt sami 
vlakem. 

5) Akce na letní semestr 

Míša: Prosím doslovně všechno zapisovat. (dívá se na Elišku, která přebírá 
štafetu, respektive počítač se zápisem) 

Milan: První akce -> Hospoda - 17.2 od 17:00, Olmerínos. Připomenu to ve 
společné skupině. Dále Vítání semestru 26.2., společně s Pokecem o 
zkouškovém s prváky, vytáhneme deskovky.  

Béďa: Jak bude propagovaná tato akce? 

Milan: Chci to šířit přes skupiny a vytvoříme plakát.  

Marťas: Oslovíme prváky na přímo emailem a vyvěsíme plakát, který zaujme 
prváky. 

Milan: (pokračuje s akcemi) Dále plánujeme výlet za bateriovými vlaky do 
Moravskoslezského kraje (kontaktoval Martina Jacuru, Milan chce, aby jel 
s nimi). Druhá akce – Orientační závod po linkách PID. 

Barča: Já jsem rozuměla – Orientační závod v pojídání pizz.  

Milan: Chtěl bych pomoct s organizací této akce. Bude to nějaký pátek. 

Všichni: (souhlasí, zdá se, že nápad na akci Ťukyho zaujal) 

Ťuky: Byla tu už někdy dřív navržena podobná akce, byla zamítnuta 
představenstvem.  

Milan: Data těchto akcí se určí po vyřešení data Výjezdka a Malého Uzlu. 

Ťuky: Ty ***, to budou 4 týdny v pr****. 

Adam: (ptá se, zda má kontaktovat paní z minulého roku, ta, co vlastnila chatu, 
jelikož byla hezká) 
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Míša: (rozvášnile) Představím si soudeček a chce to prostě chatu, kde budeme 
všichni pospolu. 

Milan: 11.-13.4. by mohl být Orientační závod po linkách PID. Dále klasicky 
PubKvíz, Grilovačka a BeerPong a Nádražky na Rektorský den po Dračích 
lodích 14.5.2025.  

Béďa: Co udělat akci Poslední návštěva Dejvické nádražky? 

Marťas: Akcí pro neefdrajváky bude dost. 

Všichni: (došli ke shodě, že když už by se něco mělo redukovat, tak NE BeerPong) 

Tomáš: Všichni se budou chtít po zkouškách vyházet 놰놫놬놭놱놮놯. 

Adam: Ještě někdo chtěl udělat turnaj ve fotbálku.  

Milan: Na fotbálek se zeptáme Čučiho a akce by šla za ním, nabídneme 
pomocnou ruku. 

19:00 přišel Jan Fiala 

Honzík: Já jsem se jen přišel ohřát a pozdravuju. 

Marťas: Grilovačka před začátkem zkouškového. Pubkvíz někdy na půlku března, 
pokud budeme stíhat tak 12.3.2025. 

Barča: Nechcete dát něco na úterý? 

Milan: Určitě tam něco dáme, ale prvně potřebujeme znát rozvrh. 

19:07 odchází Jan Fiala (celková doba zdržení 7 minut, 35 vteřin) 

Marťas: Domluvíme teď termín grilovačky? 

Milan: Já bych další akce řešil na další schůzi, až budeme vědět rozvrh, teď je 
důležité, že máme domluvený začátek semestru. 

Míša: Mohla by se sjíždět Divoká Orlice, je to první víkend v květnu 3.-4.5. Divoká 
Orlice je sjízdná v rychlejším tempu, když se vypouští přehrada Pastviny, 
je to vhodné jen pro menší skupinu a pro zkušené vodáky. 

Ťuky: Míšo, já můžu! (říká přehnaně entuziastickým tónem) 

Míša: Bylo by to nabité, příjezd, stanování, sjezd, odjezd. 

Milan: Tak to je už všechno z akcí? 

Ťuky: Ještě ne, nenenene. Míša mi to připomněl, je to taková akcička, karaoke 
výlet, třídenní, cestovalo by se vlaky. Z Prahy Malešic, obešly by se 
zahrádky, pak Hlavák a Česká Třebová, tam zastávka, večer přejezd do 
Olomouce. Druhý den ráno se jede Uherské Hradiště a Jarošov, pak se 
jede severovýchod, Ostrava. Jsou tam jisté podniky, které je třeba 
prozkoumat. Pak se šíleně dojede do Karviné. Z Karviné se jede zpátky. 

Milan: A kdo by se toho ujal? 

Ťuky: Já bych se ujal organizace s panem kolegou Míšou Trsem. 
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Marťas: Budeme šířit na socky, MMS, 0000-SUMA STUDENT a všechny dostupné 
kanály (říká ironicky). 

Ťuky: Je to naplánováno už 3 roky, ale z časových důvodů ještě nebylo možno 
zorganizovat. 

6) UZEL 2025 

Marťas: Přistupujeme k dalšímu bodu, máme tady s sebou děkana UZLU. 
Otevírám diskuzi. 

Milan: S Míšou jsme se bavili o velké schůzce, které by se mohli zúčastnit všichni 
orgové v historii UZLU, pobavili bychom se o důležitých bodech, které 
jsou pro UZEL potřeba. 

Milan: Navrhuju se sejít s Ing. Patrikem Horažďovským, Ph.D. 4.2.2025 před 
Senátem a pobavit se ohledně podpory fakulty, co bychom mohli 
očekávat. Napíšu mu já. 

Milan: Dále musíme domluvit předávací schůzku, kde se domluvíme na výběru 
prváků, tento termín se musí domluvit, asi bude už bez Bédi. 

7) Různé 

Milan: Přecházíme k bodu různé. Pokud byste souhlasili, dále bych rozepisoval 
podklady na schůzku na disku, jak jsem je připravil pro dnešek. 

Milan: Sakra, já vím, co jsem neudělal. Nevytisknul jsem GDPR, je třeba podepsat 
GDPR Představenstvem. Udělám to ještě dneska. 

Milan: Je třeba odstranění přístupu starého představenstva na disk 
Představenstva. 

Barča: Ne. (tónem svého vyjádření naznačila ukončení diskuze k tomuto bodu) 

Milan: Dobře, Barči přístup necháme. Ještě někdo? 

David: Já jsem ještě nenahrál Beerpongy. 

Marťas: Davidee… 

Ťuky: Já bych ještě potřeboval si stáhnout podklady. 

Milan: Musíme omezit počet piv ponechaných po akcích v klubovně, musíme 
dát nové QR kódy, aby se za ně platilo a důrazněji na to upozorňovat. 

Ťuky: A káva? 

Marťas: Káva se nebude řešit. Ale měli bychom navázat spolupráci s Tchibo. 

Ťuky: Ještě v eFDrivu řešíme DOD – půjčení semaforu a kávovaru. 

20:04 předseda Martin Štekl ukončil schůzi Představenstva eFDrive. 

Těšíme se na Vás na další schůzi Představenstva! 
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